
Dz-06.0021.1.2018 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XLVII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XLVII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 25 stycznia 2018 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

3. lista obecności radnych 

 

Posiedzenie sesji XLVII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.15 do godz. 20.20 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

Po otwarciu obrad Przewodniczący przywitał przybyłych gości. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując 10 i 13 

punkt porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczą one druków projektów uchwał po 

autopoprawce projektodawcy (druki 340A i 343A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś 

propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono porządek obrad  

w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XLVI, 

3. Przyjęcie rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 333, 

4. Wniosek w sprawie ustawienia znaku „parking – miejsce zastrzeżone” (D-18A) przy  

ul. Krzywy Zaułek, druk nr 334, 

5. Opinia w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomościach położonych 

w obszarze Młynówka Królewska, druk nr 335, 

6. Opinia w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomościach położonych 

w obszarze Młynówka Królewska, druk nr 336, 

7. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 337, 

8. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 338, 

9. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 339, 

10. Opinia w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: 

budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Piastowskiej w Krakowie, druk 

nr 340A, 

11. Opinia w sprawie projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa, druk 

nr 341, 

12. Określenie wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania  

w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019, druk nr 342, 



13. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2018, druk nr 343A, 

14. Uchylenie Uchwały Nr XXXVII/274/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 09.03.2017 

r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 

2017-2018, druk nr 344, 

15. Uchylenie Uchwały Nr XXXVIII/278/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 27.04.2017 

r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/274/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

09.03.2017 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 

2017-2018, druk nr 345, 

16. Zmiana Uchwały Nr XXVII/213/2016  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 07.07.2016 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018, druk nr 

346, 

17. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2018-2019, druk nr 347, 

18. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2018-2019, druk nr 348, 

19. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 349, 

20. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XLVI. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 333) przygotowany przez Zarząd w sprawie rezygnacji z członkostwa w 

Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał  

i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/327/2018 
w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 



Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 334) przygotowany przez Zarządu w sprawie ustawienia znaku 

„parking – miejsce zastrzeżone” (D-18A) przy ul. Krzywy Zaułek. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/328/2018 
w sprawie ustawienia znaku „parking – miejsce zastrzeżone” (D-18A) przy  

ul. Krzywy Zaułek 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 335) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustanowienia prawa 

trwałego zarządu na nieruchomościach położonych w obszarze Młynówka Królewska. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/329/2018 
w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomościach położonych 

w obszarze Młynówka Królewska 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 336) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustanowienia prawa 

trwałego zarządu na nieruchomościach położonych w obszarze Młynówka Królewska. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 



 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/330/2018 
w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomościach położonych 

w obszarze Młynówka Królewska 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 337) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/331/2018 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 338) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/332/2018 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 339) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 



 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/333/2018 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 340A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego przy ul. Piastowskiej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. Projekt. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/334/2018 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Piastowskiej w Krakowie 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 341) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu 

nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał i zreferował 

p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali p. Waldemar Antosiewicz i p. Bogdan Smok.  

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 12 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

niegłosujących – 2  

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/335/2018 
w sprawie projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 337) przygotowany przez Zarządu w sprawie określenia 

wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2019. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna, 

Opinia Komisji Rewizyjna – pozytywna, 



Opinia Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska – komisja nie wydała opinii, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Waldemar Antosiewicz, p. Bogdan Smok, p. Marta Drużkowska,  

p. Małgorzata Turek, p. Adam Goch, p. Łukasz Krajewski. 

 

Prowadzący obrady ogłosił kilkuminutową przerwę na przygotowanie poprawki przez p. Martę 

Drużkowską. Po zakończeniu przerwy przystąpiono do dalszych obrad. 

 

 Wniosek p. Marty Drużkowskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

W paragrafie 1 określa się wys. środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach BO na rok 2019 na kwotę 150 000 zł. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 6 

przeciwko – 8 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 6 

Poprawka została odrzucona. 

 

Po zakończeniu głosowania nad poprawką votum separatum zgłosili: p. Marta Drużkowska,  

p. Waldemar Antosiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 10 

przeciwko – 3 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/336/2018 
w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019 

 

Po podjęciu uchwały votum separatum zgłosili: p. Marta Drużkowska, p. Waldemar Antosiewicz. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 343A po autopoprawce) przygotowany przez Zarządu w sprawie 

zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2018. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska – negatywna, 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Waldemar Antosiewicz, p. Bogdan Smok, p. Małgorzata Turek,  

p. Marta Drużkowska, p. Alicja Gackiewicz. 

 

 P. Alicja Gackiewicz zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji. 



 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j. w.: 

za – 12 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 7 

Wniosek formalny został przyjęty. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 12 

przeciwko – 3 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 6 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/337/2018 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2018 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały (druk nr 344) przygotowany przez Zarządu w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr XXXVII/274/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 09.03.2017 r. w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 12 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/338/2018 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXVII/274/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice  

z dnia 09.03.2017 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2017-2018 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały (druk nr 345) przygotowany przez Zarząd w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr XXXVIII/278/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 27.04.2017 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXVII/274/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 09.03.2017 r. w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 



Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 11 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/339/2018 
w sprawie Uchylenie Uchwały Nr XXXVIII/278/2017  Rady Dzielnicy VI Bronowice 

z dnia 27.04.2017 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/274/2017  Rady 

Dzielnicy VI Bronowice z dnia 09.03.2017 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2017-2018 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały (druk nr 346) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVII/213/2016  Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 07.07.2016 r. w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 10 

przeciwko – 2 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/340/2018 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/213/2016  Rady Dzielnicy VI Bronowice  

z dnia 07.07.2016 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2017-2018 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały (druk nr 347) przygotowany przez Zarządu w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2018-2019. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrała p. Małgorzata Turek i p. Bogdan Smok. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 13 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/341/2018 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2018-2019 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały (druk nr 348) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2018-2019. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/342/2018 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2018-2019 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały (druk nr 349) przygotowany przez Zarząd w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

W dyskusji głos zabrała: p. Małgorzata Turek. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 7 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XLVII/343/2018 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

 



Ad. 20 

Głos zabrali:  

1. P. Jerzy Kopacz: 

 Przekazał radnym ulotki dot. przekazania 1% podatki na chorego mieszkańca z Mydlnik  

z prośbą o rozpowszechnienie informacji wśród mieszkańców dzielnicy.  

2. P. Adam Goch: 

 W nawiązaniu do przedmówcy przekazał kilka informacji o chorym i dołączył się do 

prośby o pomoc dla niego. 

3. P. Bogdan Smok: 

 Poinformował radnych, że Dzielnica VI otrzymała dodatkowe środki do rozdysponowania 

w roku 2018 w kwocie 121 757 zł i poprosił o składania propozycji zadań do realizacji  

z tej puli,  

 Wymienił zadania dzielnicy wprowadzone do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2018: 

 Budowa oświetlenia ul. Wieniawy-Długoszowskiego, 

 Przebudowa ul. Pileckiego, 

 Przebudowa dróg wewnętrznych w obrębie ulic: Rydla, Jadwigi z Łobzowa, 

Staszczyk, Bronowicka, Krzywy Zaułek, 

 Budowa chodnika na ul. Zakliki z Mydlnik po stronie wschodniej na odcinku od 

Młynówki Królewskiej do stacji szynobusu, 

 Przebudowa ul. Stróżeckiego, 

 Budowa parku przy ul. Radzikowskiego na dawnym parkingu po Motelu Krak, 

 Budowa wybiegu dla psów w Parku Młynówka Królewska, 

 Rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 50 , 

 Zagospodarowanie terenu po byłym pomniku Koniewa, 

 Budowa instalacji fotowoltaicznych w budynkach użyteczności publicznej, 

 Przebudowa i doposażenie ogródka jordanowskiego przy ul. Krzywy Zaułek, 

 Renowacja i wymiana urządzeń skateparku na os. Widok, 

 Termomodernizacja Zespołu Szkół Budowlanych nr 1, 

 Budowa ścieżek rowerowych wzdłuż ul. Armii Krajowej od ul. Piastowskiej do  

ul. Jasnogórskiej. 

 Poinformował, że jeszcze są do realizacji zadania w ramach remontów dróg będących  

w utrzymaniu miasta: 

 Remont ul. Rydla, 

 Remont ul. Lea. 

 Trwają rozmowy na temat ul. Balickiej 

 Kolejna sesja wstępnie planowana jest na 08.02.2018 r., ale termin może ulec zmianie. 

4. P. Adam Goch: 

 Przekazał prośbę od mieszkańców, aby przywrócić tramwaje niskopodłogowe do pętli 

„Bronowice”. Przewodniczący poinformował, że pismo w tej sprawie zostało już 

wystosowane. 

5. Mieszkanka: 

 W ramach wolnego wniosku stwierdziła, że Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 7 przy 

ul. Złoty Róg jest niedofinansowany, ponadto przedmiotowy teren jest ubogi pod 

względem sportowym i infrastruktury. Poprosiła również o pomoc w uregulowania stanu 

własności działek w ZSO 7. 

6. P. Bogdan Smok: 

 W odpowiedzi na twierdzenia i prośby przedmówcy poinformował, że w sprawie 



uregulowania własności działek były prowadzone rozmowy z poprzednimi władzami 

spółdzielni, ale nie przyniosły rezultatu. Obecnie jest planowane kolejne spotkanie z SM 

im. T. Kościuszki, Wydziałem Edukacji UMK i dyrekcją ZSO 7. W kwestiach 

infrastruktury przewodniczący poinformował, że Rada Dzielnicy zna potrzeby tego 

obszaru i dlatego została wyremontowana ul. Czepca, Górna, Rodakowskiego, Racheli,  

a w tym roku będzie realizowany remont ul. Złoty Róg i w miarę możliwości będą 

prowadzone kolejne inwestycje. 

7. P. Małgorzata Turek: 

 Poprosiła o nadzorowanie sprawy związanej z Fortem Bronowice, żeby nikt nie wykupił 

tego obszaru i aby udało się uratować teren zielony. Przewodniczący poinformował, że 

rozmawia z prezydentami w tej sprawie. Jest również umówiony na spotkanie  

z przewodniczącym Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMK,  

p. Grzegorzem Stawowym. 

8. P. Łukasz Krajewski: 

 W nawiązaniu do przedmówcy poinformował, że od ostatniego wyłożenia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Fortu Bronowice nic się 

nie wydarzyło w związku z czym poprosił o naciski w tej kwestii na władze miasta. 

Przewodniczący poinformował, że jest umówiony na spotkanie z przewodniczącym 

Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMK i ma nadzieje wiele się 

dowiedzieć w tym temacie ponadto zapewnił, ze spotka się z p. Elżbieta Koterbą, 

zastępcą Prezydenta Krakowa. 

 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XLVII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


